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Από το υπ’ αριθ. 11/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 402/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή εισήγησης Τ.Σ. Καστανιάς και έκφραση γνώμης Δ.Σ. 
1)Κατά της Μ.Π.Ε. για εκμετάλλευση λατομείου μαρμάρου από 
τον Σαλήμ Αμπντέρ Καντέρ στη θέση «Πακούρι» του 
αγροκτήματος Μ. Σάντας 2)Κατά της δημιουργίας νέων 
λατομικών χώρων στην περιοχή Μ. Σάντας και 3)Υπέρ της 
αναγκαιότητας καθορισμού λατομικών ζωνών στο Ν. Ημαθίας.. 

 
       Σήμερα 24 Μαϊου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-5-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Σ. Παναγιωτίδης Κ. Μιχαηλίδης  
2. Α. Γκαμπέσης   Π.Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Ι. Καλαϊτζίδης    
5. Ν. Κεχαγιόγλου    
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
8. Ι. Ακριβόπουλος   -------- 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Πιτούλιας 
10.Θ.  Σιδηρόπουλος   Γ. Μανακούλης 
11.Γ. Τροχόπουλος    
12.Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
13.Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της προ ημερήσιας 

διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Χιονίδης, 
Γ.Τροχόπουλος . 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 374/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ.Ορφανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 375/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Η.Σοφιανίδης. 

14.Χ. Φουρνιάδης 
15.Χ. Ντόβας 
16.Σ. Κρομμύδας 
17.Β. Ρήσσου 
18.Κ. Χιονίδης 
19.Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20.Ι. Κουρουζίδης 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 377/2004 απόφασης 

προσήλθαν οι κ.κ. Η.Σοφιανίδης, Γ.Ορφανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 401/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α.Παπαστεργίου. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 402/2004 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Κρομμύδας, Α.Δελαβερίδης. 
7)Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 407/2004 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης, 
Σ.Μηλιόπουλος. 
8)Κατά τη συζήτηση της υπ΄αριθ. 408/2004 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Γεωργιάδης, Ι.Καλαϊτζίδης, 
Γ.Ορφανίδης. 

21.Μ. Γαβρίδης 
22.Δ. Δάσκαλος 
23.Α. Δελαβερίδης 
24.Γ. Μιχαηλίδης 
25.Σ. Μηλιόπουλος 
26.Α. Παπαστεργίου 
27.Κ. Πουλασουχίδης 
28.Α. Τσιάρας 
29.Η. Σοφιανίδης 
30.Γ. Ορφανίδης 

 



 
 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 25° θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 13-5-2004 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Αργυρίου Γκαμπέση, που έχει ως εξής: 

Με το 206/1-4-04 έγγραφο του προς το Δήμο ο Πρόεδρος του Νομαρχιακού 
Συμβουλίου   Ημαθίας   ενημερώνει   ότι   κατατέθηκε   Μελέτη   Περιβαλλοντικών 
Επιπτώσεων για εκμετάλλευση λατομείου μαρμάρων σε Δημόσια δασική έκταση 
20.128,50 τ.μ. στη θέση «Πακούρι» Δ.Δ. Καστανιάς από το Σαλήμ ΑμπντέλΚαντέρ. Το 
Τοπικό Συμβούλιο Καστανιάς με την αρ. 8/2004 απόφαση του δεν συμφωνεί   με   
την   έγκριση   της   εν   λόγω   Μ.Π.Ε.,   για   λόγους   προστασίας περιβάλλοντος,  
προβλημάτων στην τοπική  κτηνοτροφία κλπ.,  παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 
να γνωμοδοτήσει επί της Μ.Π.Ε. για εκμετάλλευση λατομείου μαρμάρων  σε   Δημόσια  
δασική   έκταση   20.128,50  τ.μ.   στη   θέση   «Πακούρι» Δ.Δ.Καστανιάς από τον κ. 
Σαλήμ Αμπντέλ Καντέρ. 

Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την υπ' αριθ. 8/2004 
απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου Καστανιάς, με την οποία αυτό ομόφωνα δεν 
συμφωνεί για την έγκριση της Μ.Π.Ε. που υπέβαλε ο Σαλήμ Αμπντέλ Καντέρ για την 
εκμετάλλευση λατομείου μαρμάρου σε δημόσια δασική έκταση εμβαδού 20.128,50 
τ.μ. στη θέση «Πακούρι» του αγροκτήματος του οικισμού Μ. Σάντας Δ.Δ. Καστανιάς για 
λόγους περιβαλλοντικούς, προστασίας υδάτινων πόρων, λειτουργίας ήδη 5 
λατομείων, δημιουργίας προβλημάτων στους κτηνοτρόφους της περιοχής και 
αντιδράσεων των κατοίκων της Μ. Σάντας. 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 20-5-2004 
εισήγηση της επιτροπής Ανάπτυξης του Δ.Σ., με την οποία αυτή εισηγείται ομόφωνα 
υπέρ της Μ.Π.Ε. για εκμετάλλευση λατομείου μαρμάρου από τον Σαλήμ Αμπντέρ 
Καντέρ στην παραπάνω περιοχή, θεωρώντας ως δεδομένο ότι η εφαρμογή της θα 
ελέγχεται από τις αρμόδιες υπηρεσίες. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Στο συγκεκριμένο θέμα υπάρχει αρνητική εισήγηση του Τοπικού 

Συμβουλίου Καστανιάς και ομόφωνα θετική εισήγηση της Επιτροπής Ανάπτυξης. 
Καλαΐτζίδης: Δεν θ' αναπτύξω το σκεπτικό της Επιτροπής Ανάπτυξης γι' αυτό το 

θέμα, απλώς θέλω να διατυπώσω ορισμένα πράγματα που μάθαμε εκ των υστέρων, λίγο 
πριν από τη σημερινή συνεδρίαση. Ο κ. Σαββουλίδης, που είναι μέλος της 
συντονιστικής επιτροπής κατοίκων της Μικρής Σάντας, μας διαβεβαίωσε ότι αυτή η 
περιοχή, με απόφαση του Δασαρχείου που δημοσιεύθηκε και σε ΦΕΚ, είναι 
καταφύγιο άγριας ζωής. Κατόπιν αυτού κι επειδή ο κ. Σαββουλίδης δέχθηκε να μας 
φέρει και τα σχετικά έγγραφα και την οριοθέτηση της περιοχής αυτής, ζητώ να μη 
ληφθεί υπόψη η θετική γνωμοδότηση της Επιτροπής Ανάπτυξης και να συναινέσουμε με 
το Τοπικό Συμβούλιο Καστανιάς. Στη Μ.Π.Ε. που πήραμε από Νομαρχιακό 
Συμβούλιο, την οποία μελετήσαμε, δεν αναφέρεται πουθενά ότι η περιοχή αυτή έχει 
χαρακτηριστεί ως καταφύγιο αγρίων ζώων κι έχει δημοσιευθεί σε ΦΕΚ. Συνεπώς από τα 
νέα στοιχεία που προκύπτουν ζητούμε κι εμείς την απόρριψη της μελέτης 
περιβαλλοντικών επιπτώσεων. 

Κουρουζίδης: Κε πρόεδρε, δώσατε στον πρόεδρο της επιτροπής Ανάπτυξης να 
εισηγηθεί το θέμα, δηλ. να μας πει τι απόφαση πήρε η Επιτροπή κι αυτό έπρεπε να 
είχε κάνει. Αντιθέτως εξέφρασε την προσωπική του άποψη, η οποία διαμορφώθηκε 
πριν από λίγο μετά από κάποιες συζητήσεις. Διαδικαστικά δεν στέκειαυτό. Επρεπε να 
εισηγηθεί την απόφαση της επιτροπής για να ενημερωθεί το Σώμα. 

Πρόεδρος: Το διαδικαστικό θέμα που θέσατε δεν γίνεται δεκτό αφού δεν 
προάγει τη συζήτηση του θέματος. 

Ποταμόπουλος: Το Τοπικό Συμβούλιο Καστανιάς αποφάσισε να μη δοθεί 
άδεια στον Σαλήμ Αμπντέρ Καντέρ και οι κάτοικοι της Μ. Σάντας δεν θέλουν σ' 



αυτή την περιοχή άλλα λατομεία γιατί ήδη υπάρχουν πέντε. Ο κ. Σαλήμ, όπως 
διαπιστώσαμε ήδη ξεκίνησε τις εργασίες στην περιοχή. Εχει σκάψει, υπάρχουν 
μηχανήματα και γι' αυτό διαμαρτύρονται οι κάτοικοι σ' όλη την περιοχή της Μ. 
Σάντας. Δεν δεχόμαστε άλλα λατομεία, ούτε για εκμετάλλευση ούτε για έρευνα παρά 
μόνο τα υπάρχοντα που λειτουργούν. 

Σαββουλίδης Δημήτριος (Εκπρόσωπος Συντονιστικής Επιτροπής κατοίκων Μ. 
Σάντας): Στη Συντονιστική Επιτροπή συμμετέχουν, εκτός από μένα, οι κ.κ. 
Καλογήρου, Γραμματικόπουλος Νίκος, Λαχανόπουλος Αριστοτέλης και ο κ. 
Γούναρης που είναι καθηγητής αρχαιολογίας του Α.Π.Θ. Η θέση των κατοίκων της 
Μ. Σάντας είναι γνωστή, είμαστε όλοι κάθετα αντίθετοι όχι μόνο στη δημιουργία 
νέων λατομείων αλλά και στη λειτουργία των παλιών κι αυτό δεν είναι μία αυθαίρετη ή 
τοπικιστική αντίληψη. Η περιοχή είναι χαρακτηρισμένη ως καταφύγιο θηραμάτων από 
το 1969, δηλ. μία εποχή που υπήρχαν θηράματα ενώ σήμερα δεν υπάρχουν, κάτι που 
σημαίνει ότι πρέπει να τύχει μιας ιδιαίτερης προστασίας. Αντ' αυτού βλέπετε ότι τα 
λατομεία ξεφυτρώνουν το ένα μετά το άλλο. Το γεγονός ότι έγινε το λατομείο της 
Εγνατίας, που δεν είχε κανέναν περιορισμό σαν μεγάλης σημασίας εθνικό έργο, 
σήμανε τη διάνοιξη νέων οδών κάνει πιο εύκολο σε επίδοξους λατόμους να ανέβουν 
στο βουνό. Εμείς δεν θέλουμε να γίνει άλλο λατομείο, να μη χορηγηθεί νέα άδεια, να 
σταματήσουν και τα ήδη υπάρχοντα λατομεία και όσον αφορά τις μελέτες 
περιβαλλοντικών επιπτώσεων που εγκρίνετε, πιστεύουμε ότι το Δημ. Συμβούλιο είναι 
πολιτικό όργανο και συνεπώς πρέπει να παίρνει πολιτικές θέσεις και πρέπει, με βάση 
την κοινή λογική που λέει ότι δεν είναι δυνατόν ένας τόπος τέτοιας περιβαλλοντικής 
αξίας να κατακλύζεται από λατομεία, να μη χορηγηθεί ούτε στη συγκεκριμένη αλλά 
και σε καμία άλλη περίπτωση νέα άδεια. Και είδατε ότι δεν ήταν καν γνωστό ότι η 
περιοχή από τους Γεωργιανούς μέχρι τη διασταύρωση της Καστανιάς προς την 
Παναγία Σουμελά είναι καταφύγιο άγριας ζωής και ότι σ' αυτή την περιοχή υπάρχουν οι 
πηγές από τις οποίες υδρεύεται η Μ. Σάντα και από την εμφάνιση των λατομείων 
υπάρχει κίνδυνος να χαθεί το νερό. Γι' αυτό λοιπόν πιστεύουμε ότι θα πρέπει να 
απορρίψετε κάθε νέα αίτηση και να ανακαλέσετε και να προβείτε σε οποιαδήποτε 
ενέργεια για την ανάκληση οποιασδήποτε άδειας σ' αυτή την περιοχή. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Κουρουζίδης: Ενημερώσατε κ. Σαββουλίδη τον Δήμο και ποιους 

συγκεκριμένα σχετικά με τον πρόβλημα σας από τη στιγμή που μάθατε αυτές τις 
ενέργειες του ενδιαφερόμενου; 

Σαββουλίδης: Ο πρώτος που έκανε κίνηση γι' αυτό το ζήτημα ήταν ο 
Κυνηγετικός Σύλλογος εκδίδοντας ένα σχετικό ψήφισμα που δημοσιεύτηκε και στον 
Τύπο. Στη συνέχεια κάναμε Γενική Συνέλευση στο χωριό, όπου παραστάθηκαν η 
κυρία Καραχατζή και ο κ. Φουρνιάδης, στους οποίους εκθέσαμε το πρόβλημα. Μετά 
από μία εβδομάδα περίπου κάναμε και δημοσίευση στον Τύπο γι' αυτό το θέμα και 
προς τιμήν τους όλες οι τοπικές εφημερίδες το δημοσίευσαν. Νομίζω λοιπόν ότι ήταν 
γνωστό το θέμα. 

Ουσουλτζόγλου: Για να τελειώνουμε μ' αυτή την ιστορία κ. Πρόεδρε, 
επανειλημμένα εδώ συζητήσαμε, αποφασίσαμε, το τονίσαμε όλοι μας ότι θα πρέπει 
να ζητήσουμε από τη Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση να ξεκινήσει τη διαδικασία ορισμού 
λατομικής ζώνης. Ρωτώ τον κ. Δήμαρχο ευθέως: έκανε κάτι προς αυτή την 
κατεύθυνση και πότε; 

Τσιάρας: θα ήθελα να ρωτήσω εάν ένας τόπος είναι χαρακτηρισμένος ως 
καταφύγιο θηραμάτων σημαίνει ότι απαγορεύεται από το νόμο η δραστηριότητα 
λατομείων; 

Σαββουλίδης: Για τα λατομεία σίγουρα επιτρέπεται αλλά έχουν δυσμενείς 
όρους δηλ. πρέπει να γίνει περιβαλλοντική μελέτη. Οπωσδήποτε σ' ένα καταφύγιο 
άγριας ζωής, όπως είναι αυτό, απαιτούνται περισσότερες προϋποθέσεις και δεν αρκεί 



μία περιορισμένης στο χώρο του λατομείου μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων 
αλλά μία μελέτη για την ευρύτερη περιοχή, δηλ. σ' έναν τέτοιο χώρο δεν μπορεί να 
δοθούν είκοσι άδειες όπως θα γινόταν για κάποιον χώρο που θα ήταν καθαρά για 
εκμετάλλευση λατομείων. 

Γαβρίδης: Να μας πει ο πρόεδρος της επιτροπής Ανάπτυξης αν στην πρώτη 
απόφαση που πήρανε λάβανε υπόψη τους τις αντιδράσεις των κατοίκων και την 
πρόταση του Τοπ. Συμβουλίου και αν σ' αυτή την πρόταση αναφερόταν ότι υπάρχει 
καταφύγιο κυνηγετικό ή όλους τους λόγους που ανέφερε εδώ ο Πρόεδρος της 
Επιτροπής. 

Καλαϊτζίδης: θα συμφωνήσω με τον κ. Σαββουλίδη ότι απαιτείται μία πιο 
εκτενής μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων και όχι όπως αυτή που κατατέθηκε. 
Δεν θα ήθελα να θίξω αποφάσεις του Τοπ. Συμβουλίου αλλά πιστεύω ότι έτσι όπως 
ήταν γραμμένη ήταν «φύγε κακό απ' τα μάτια μου» δηλ. ναι μεν δεν συμφωνούμε με την 
εκμετάλλευση μαρμάρων αλλά από την άλλη δεν είμαστε ενάντια σε κάθε 
παραγωγική διαδικασία κ.λ.π. 

Δήμαρχος: Είναι γνωστό ότι ο 1ος και 2ος βαθμός Τοπικής Αυτοδιοίκησης 
έχουν συγκεκριμένες αρμοδιότητες και τις ασκούν. Όταν σε συνεδριάσεις του Δημ. 
Συμβουλίου είχαν υποβληθεί αιτήσεις εγώ πρώτος έβαλα το ζήτημα ότι πρέπει να 
υποβάλουμε αίτημα στη Νομ. Αυτ/ση να προχωρήσει στον χαρακτηρισμό λατομικών 
ζωνών. Δεν είμαστε αρμόδιοι εμείς να θυμίσουμε στη Νομ. Αυτ/ση πώς θα ασκήσει τις 
αρμοδιότητες της. Εμείς, με την απόφαση του Δημ. Συμβουλίου που πήραμε και την 
υποβάλλαμε, είναι αυτονόητο ότι υποβλήθηκε και το αίτημα. Οι αποφάσεις αυτές 
πέρασαν από το Νομ. Συμβούλιο που λαμβάνει γνώση όπως και ο Νομάρχης των 
αποφάσεων αυτών και θα προχωρήσουν κάποτε στον χαρακτηρισμό λατομικής 
ζώνης. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Μιχαηλίδης: Αρχικά θέλω να δηλώσω ότι τάσσομαι με την κίνηση των 

πολιτών, με τη Γενική Συνέλευση του συνοικισμού Μ. Σάντας και θέλω να πω ότι 
καλούμαστε πάλι να αποφασίσουμε για μία μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων με 
έγγραφο που μας κοινοποίησε την 1 Απριλίου η Νομαρχία όπου μας δίνει μία 
προθεσμία 20 ημερών. Καθόσον γνωρίζω εφόσον δεν απαντήσαμε εντός της 
προθεσμίας το Νομ. Συμβούλιο έχει ήδη συνεδριάσει κι έχει εγκρίνει τη μελέτη, 
οπότε είναι τελείως άτυπη η δική μας απόφαση. Γι' αυτό λοιπόν θεωρώ ότι πρέπει να 
γίνει ένα επίσημο έγγραφο προς τη Νομαρχία όπου να διατυπώνουμε την αντίθεση 
μας για δημιουργία άλλης τέτοιας μονάδας στην περιοχή αυτή. 

Τσιάρας: Καταρχήν θα έπρεπε να πούμε ότι καλή είναι η ευαισθησία των 
κατοίκων της Σάντας, πολύ καλά έθεσε το θέμα και ο εκπρόσωπος της ότι πρέπει να 
προστατευθούν οι περιοχές, αλλά εδώ τα ζητήματα που έβαλε μετά για να 
αιτιολογήσει την άποψη αυτή είναι πολύ σοβαρά. Είπε για παράδειγμα ότι δεν πρέπει να 
γίνει το λατομείο γιατί η θέση αυτή είναι καταφύγιο θηραμάτων, ότι πρέπει να 
μπούμε στη διαδικασία ανάκλησης των παλιών αδειών λατομείων δηλ. ότι πρέπει να 
πάψουν όλες οι δραστηριότητες. Κάποιοι άλλοι είπαν ότι δεν πρέπει να γίνουν εκεί 
λατομεία και μπορεί βέβαια να δημιουργείται θέμα για το τοπίο αλλά οι 
προδιαγραφές των μελετών γι' αυτό το λόγο τίθενται. Ο νόμος του κράτους που 
καθορίζει πώς θα γίνουν οι μελέτες, ο νόμος που καθορίζει τις προδιαγραφές τους, το αν 
θα πάρουν υπόψη τους τα υπόγεια νερά, όλα αυτά είναι επιστημονικά θέματα για τα 
οποία οφείλει η Περιφέρεια που εγκρίνει από επιστημονικής απόψεως τις μελέτες να 
διαφωνήσει ή όχι. Και εννοώ ότι από τη στιγμή που δεν απαγορεύεται η 
εγκατάσταση λατομείου σ' ένα μέρος που απαγορεύεται το κυνήγι δεν μπορούμε να 
πούμε εμείς ότι εκεί θα απαγορευθεί, όπως δεν μπορούμε να πούμε ότι πρέπει να 
κλείσουν όλα τα λατομεία της περιοχής. Το μόνο που μπορούμε να αποφασίσουμε 
είναι αυτό που είπε η κυρία Ουσουλτζόγλου δηλ. να προτείνουμε, να πιέσουμε, να 
βρεθούν λατομικοί χώροι και ως τότε δεν μπορούμε να απαγορεύσουμε σε κάποιον να 
κάνει λατομείο σε μία περιοχή και βέβαια αυτή είναι η πολιτική απόφαση και όλα τα 



άλλα είναι θέματα το πώς ο μελετητής σκέφθηκε την προστασία του περιβάλλοντος, 
δηλ. μιλάμε για μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων που προκαλεί το έργο σίγουρα 
και έγκριση όρων, τους όρους δηλ. υπό τους οποίους θα δουλέψει η δραστηριότητα 
αυτή. Οι όροι αυτοί που θα τεθούν υποτίθεται ότι από επιστημονικής απόψεως είναι 
αρκετοί για να μπορέσει αυτό το έργο να πραγματοποιηθεί, να λειτουργήσει και να 
αποκατασταθεί το τοπίο μετά τη λειτουργία του. 

Πρέπει λοιπόν να σκεφθούμε ότι, από επιστημονικής απόψεως πρέπει άλλοι να 
δούνε το θέμα που είναι αρμόδιοι τεχνικά και από πολιτικής απόψεως να 
ζητήσουμε επιτέλους να μπει αυτό το θέμα του λατομικού χώρου. Επειδή ακριβώς 
δεν ξέρω πόσο επιβαρημένο είναι το περιβάλλον εκεί, θα ψηφίσω λευκό αλλά 
πιστεύω ότι είναι πολύ σοβαρό ζήτημα να πούμε ότι θα κλείσουμε όλα τα λατομεία 
γιατί μπορεί ναι μεν να καταστρέφεται το τοπίο αλλά οι εξορύξεις γίνονται εκεί που 
υπάρχουν μάρμαρα. 

Ουσουλτζόγλου: Νομίζω ότι έχω εκφράσει επανειλημμένα την άποψη μου για το 
συγκεκριμένο θέμα και σε κάθε Δημ. Συμβούλιο καταλήξαμε να έχουμε ένα θέμα που 
αφορά εξορύξεις ή εγκρίσεις μελετών κ.λ.π. δηλ. γενικά συζητάμε για τα 
μάρμαρα. Ξέρουμε ότι χρειαζόμαστε τα αδρανή υλικά, ότι πρέπει κάποιες 
επιχειρήσεις να δουλέψουν στην περιοχή και κάποιοι εργαζόμενοι να μη χάσουν τη 
δουλειά τους. Τίποτε όμως δεν είναι αυτονόητο κ. Δήμαρχε γιατί όπως λέει και 
κάποιος προσφιλής μου άνθρωπος «όταν δεν θέλω να σε φιλήσω ρωτάω που είναι το 
μάγουλο σου». Εγώ λοιπόν δεν θα υπερψηφίσω καμία τέτοια πρόταση και σας καλώ, για 
άλλη μία φορά, να μεταφέρεται στη Νομ. Αυτοδιοίκηση το αίτημα του Δημ. 
Συμβουλίου, αν πράγματι εννοούμε ότι υπάρχει αίτημα γιατί αν το λέμε έτσι για να το 
λέμε τότε ας αφήσουμε να το εννοήσει ή να το διαβλέψει η Νομ. Αυτοδιοίκηση. 

θέλω, κλείνοντας, να θέσω έναν προβληματισμό. Εχουμε θέση σαν Δημ. 
Συμβούλιο, έχετε θέση σαν Δημοτική Αρχή για τα περιβαλλοντικά ζητήματα ή 
μήπως τις θέσεις μας αυτές τις κρατάμε απλώς γραμμένες στα προγράμματα μας; 
Διότι εδώ δοκιμαζόμαστε, γιατί άλλο τι γράφουμε στα προγράμματα μας, άλλο τα 
ωραία λόγια που παρουσιάζουμε στον κόσμο πριν τις εκλογές και άλλο τι κάνουμε 
στην πράξη. Εδώ λοιπόν εκφράζουμε την πολιτική μας κι εδώ, στην πράξη, 
αποφασίζουμε. 

Κουρουζίδης: Γνωστό το θέμα των μαρμάρων, κάθε τόσο τα ίδια λέμε, ήρθε η 
ώρα, εκτός από τις ευχές να στείλουμε και καμιά καταγγελία. Αφού είναι αρμόδια η 
Νομ. Αυτοδιοίκηση κι αφού πιστεύουμε ότι είναι δίκαιο το αίτημα των κατοίκων της 
Σάντας ας στείλουμε μία καταγγελία και να πούμε ότι καλά αυτοί αποφασίζουν αλλά 
εδώ υπάρχει πρόβλημα. Εχουμε τα πολιτικά κότσια να κάνουμε αυτή την κίνηση; 

Γαβρίδης: Κύριε Δήμαρχε πρέπει να προστατέψουμε το περιβάλλον δυναμικά κι 
εμείς έχουμε την ευθύνη. Το λέω αυτό γιατί προηγουμένως είπατε ότι στείλατε το 
αίτημα στη Νομαρχία αλλά αυτοί δεν συμφωνούν κι αυτοί είναι υπεύθυνοι. Λοιπόν 
σας λέω ότι αυτή τη στιγμή που συζητάμε ο κύριος αυτός κάνει έρευνες στο βουνό 
και δεν υπάρχει περιβαλλοντική μελέτη που να είναι αρνητική. Είναι δυνατόν να 
δουλεύουν σ' όλη την περιοχή οι δυναμίτες και να είναι συγχρόνως και καταφύγιο 
άγριων ζώων; Από τη μια μεριά η Εγνατία, που ήταν έργο εθνικού συμφέροντος, έχει 
κάνει το μέρος κρανίου τόπο κι από την άλλη αν αρχίσουμε και με τα μάρμαρα δεν θα 
μείνει τίποτε κι επειδή το μοναδικό βουνό που είναι στο Δήμο μας είναι το Βέρμιο δεν 
πρέπει να αφήσουμε άλλο τη Νομαρχία να αποφασίζει ερήμην. Είμαι κάθετος στο να μη 
ξαναδοθεί άδεια λειτουργίας ακόμη και στα ήδη υπάρχοντα, αν λήξει ο χρόνος 
λειτουργίας τους. Στο μοναδικό που δουλεύει στα Πιερία ξεσηκώθηκαν όλοι και 
κάποια στιγμή πρέπει κι εμείς να αντιδράσουμε δυναμικά γι' αυτά που υπάρχουν εδώ. 

Δάσκαλος: θα ήθελα να ταυτιστώ με την απόφαση του Τοπ. Συμβουλίου 
Καστανιάς μια και θεωρώ ότι είναι πάρα πολύ σωστές και δίκαιες οι αντιδράσεις των 
κατοίκων της Μ. Σάντας. Πιστεύω πως στην περιοχή θα πρέπει να μπει ένας φραγμός 
στις λατομικές εγκαταστάσεις γιατί έχει κορεστεί. 



Δήμαρχος: Η θέση μου είναι και ήταν και στο παρελθόν όταν ήμουν στην 
αντιπολίτευση, ότι το Δημ. Συμβούλιο πρέπει να σέβεται τις αποφάσεις των Τοπ. 
Συμβουλίων κι έτσι ψηφίζαμε. Στην προηγούμενη συνεδρίαση, όταν συζητήθηκαν τα 
άλλα λατομεία, εγκρίναμε μεν τους όρους διαφωνήσαμε όμως στο να δοθούν άδειες 
γιατί δεν είναι δική μας αρμοδιότητα αφού τις χορηγεί η Νομ. Αυτοδιοίκηση και η 
Περιφέρεια. Νομίζω θα ήταν άκομψο να θυμίσουμε στη Νομ. Αυτοδ. πώς πρέπει να 
λειτουργήσει και να ασκήσει τις αρμοδιότητες της. Εμείς απλά υποβάλαμε το αίτημα 
και θα το υποβάλουμε ξανά με την παρούσα απόφαση. Συμφωνώ κι εγώ ότι πρέπει να 
σταματήσει το φαινόμενο να χορηγούμε σε κάθε Δημ. Συμβούλιο 2-3 άδειες στο 
Βέρμιο για εκμετάλλευση λατομείου ή έρευνες. Και στο πρόγραμμα μας αναφέραμε τις 
θέσεις μας και για το περιβάλλον και τις αναπτύξαμε και για το ΧΥΤΑ, για τον οποίο 
εσείς δεν έχετε ούτε είχατε τόσα χρόνια που ήσασταν στη διοίκηση του Δήμου. Γιατί δεν 
αντέχετε κ. Γαβρίδη να ακούτε διαφορετικές από τις δικές σας απόψεις; Γιατί όταν 
σας θυμίζω τι έπρεπε να κάνετε εσείς, θυμώνετε και απαντάτε και με διακόπτετε; 
Γιατί πρέπει να θυμίσουμε στον κ. Νομάρχη τι πρέπει να κάνει και δεν πρέπει να 
πούμε τι δεν κάνατε εσείς όλα αυτά τα χρόνια; 

Ουσουλτζόγλου: Ας μην αναφέρεται ο κ Δήμαρχος στον προκάτοχο του αφού 
δεν είναι παρών και δεν μπορεί να του απαντήσει κάτι που δεν μπορούμε να κάνουμε κι 
εμείς. 

Πρόεδρος: Δεν απευθύνθηκε σε σας κα Ουσουλτζόγλου και δεν πρέπει να 
διακόπτετε τον ομιλητή. 

Δήμαρχος: Πρέπει κ. πρόεδρε επιτέλους οι συνάδελφοι να σεβαστούν το 
θεσμό του Δημάρχου. Είτε το θέλουν είτε όχι, εγώ είμαι Δήμαρχος και περισσεύει ο 
λαϊκισμός. Ας μην λειτουργούν με τον τρόπο που έχουν συνηθίσει και τους οδήγησε 
στη θέση της αντιπολίτευσης. 

Πρόεδρος: Δεν μπορείτε κε Γαβρίδη να κάνετε κριτική στο λόγο του κ. 
Δημάρχου. 

Γαβρίδης: Εσείς είστε δικηγόρος του Δημάρχου; 
Πρόεδρος: Είμαι Πρόεδρος του Δημ. Συμβουλίου και πρέπει να σας 

επαναφέρω στην τάξη γιατί συνέχεια διαταράσσετε την ομαλή διεξαγωγή της 
συζήτησης. 

Δήμαρχος: Εκτός από παρελθόν και ιστορία, έχετε και μυθολογία. Επιτέλους 
μάθετε να κάνετε διάλογο. Κάποτε σ' αυτήν την αίθουσα θα πρέπει να ξεκαθαρίσουμε 
αν είμαστε υπέρ της ανάπτυξης ή όχι. Δεν μπορεί κάθε φορά που θα έρχεται ένα θέμα 
να φωνάζουμε ανάλογα με το πώς κρίνουμε εμείς τα συμφέροντα μας ή της παράταξης 
ή του συνδυασμού μας ή το προσωπικό μας συμφέρον. Από τη μια λέτε ότι δεν υπάρχει 
ανάπτυξη στο Δήμο, στην πόλη στο νομό και από την άλλη όταν έρχονται αναπτυξιακές 
πρωτοβουλίες του Δήμου ή της Νομαρχίας προσπαθείτε να τις μποϋκοτάρετε. Και θέλω 
να θυμίσω κάτι ειδικά στους παλιούς συναδέλφους για να ακούν και οι συμπολίτες 
μας, ποια δηλ. ήταν η θέση σας, όταν εμείς ως αντιπολίτευση λέγαμε να μη 
λειτουργήσει το λατομείο της Εγνατίας Οδού στη Σάντα. Τότε λέγατε ότι ήταν εθνικής 
σημασίας έργο και πρέπει αντί η εταιρεία να πηγαίνει στα Γιαννιτσά ή στο Ξηρολίβαδο 
για υλικά να έχει το λατομείο δίπλα της, στη Σάντα, αλλά είχατε εσείς την πλειοψηφία 
στο Δημ. Συμβούλιο και δεν μπορούσατε τους φίλους σας εργολάβους να τους πείτε 
όχι. 
Κάνετε απόψε την χειρότερη εμφάνιση από τότε που είστε στην αντιπολίτευση αλλά 
έχει και όρια η υπομονή και του Δημάρχου και των συμπολιτών που σας ακούν. 

Γαβρίδης: Βάλτε μας βαθμολογία κε Δήμαρχε. 
Δήμαρχος: Δεν θα σας βαθμολογήσω εγώ αλλά οι συμπολίτες που σας 

βλέπουν και σας ακούνε. 
Ουσουλτζόγλου: Ο κ. Δήμαρχος πυροδοτεί τη συζήτηση. 
Πρόεδρος: Δεν πυροδοτεί καθόλου τη συζήτηση. Είναι λογικό να εξαντληθεί η 

υπομονή μας όταν σε κάθε αποστροφή του λόγου παρεμβάλει ο κ. Γαβρίδης ενώ όταν 
ομιλεί αυτός δεν τον διακόπτει κανείς. 



Δήμαρχος: Ετσι λοιπόν εμείς προστατεύσαμε τα συμφέροντα των πολιτών της 
Μ. Σάντας και ως αντιπολίτευση αλλά και τώρα που είμαστε στη συμπολίτευση. Και 
δεχθήκαμε τις αποφάσεις του Τοπ. Συμβουλίου πάγια και στις προηγούμενες 
συνεδριάσεις αλλά και σήμερα. Κλείνοντας, συμφωνώ να γνωμοδοτήσουμε αρνητικά 
για τη μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων του συγκεκριμένου λατομείου, να μη 
χορηγηθεί άδεια και να ξαναθυμίσουμε στον κ. Νομάρχη να προχωρήσει επιτέλους 
στον καθορισμό της λατομικής ζώνης του νομού. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Τσιάρας: Αφού ο κ. Δήμαρχος συμφωνεί ότι δεν πρέπει να γίνουν άλλες 

έρευνες τότε ν' αποφασίσουμε ότι δεν θέλουμε άλλα μαρμαράδικα στο Δήμο μας. Για το 
διαδικαστικό όσον αφορά τις προθεσμίες, το οποίο θίχθηκε αλλά το περάσαμε έτσι, 
είναι σημαντικό. Αν η Νομαρχία έχει πάρει απόφαση και το θέμα έχει πάει πλέον 
στην Περιφέρεια, αυτή η κουβέντα ουσιαστικά περιττεύει κι εννοώ το 
συγκεκριμένο και όχι γενικά. Από εκεί και πέρα εάν μιλάμε για πολιτική απόφαση 
πρέπει να μιλάμε για το τι θα κάνουμε γενικότερα για τα λατομεία και πώς θα 
φερθούμε σε όλους τους πολίτες. 

Ουσουλτζάγλου: Λυπάμαι πάρα πολύ για την εξέλιξη που έχει αυτό το Δημ. 
Συμβούλιο και για αυτή τη διαδικασία που δεν είναι κόσμια, θα μου επιτρέψετε να 
πω ότι δεν είναι εικόνα Δημάρχου αυτή, δεν είναι φρασεολογία Δημάρχου αυτή όπως 
και ύφος Δημάρχου. Αυτό το λέω γιατί επίτηδες κε Δήμαρχε προκαλείτε, έχει γίνει 
σαφές και κατανοητό, ξέρετε τι θα εισπράξετε σπέρνοντας ανέμους από εκεί και τι θα 
θερίσετε από κάτω, από ορισμένους συναδέλφους, και πυροδοτείτε το κλίμα επίτηδες 
και δημιουργείτε ένα ανθυγιεινό κλίμα για το κορυφαίο όργανο της πόλης. Η κεφαλή 
έχει την ευθύνη γι' αυτές τις περιπτώσεις. Για το θέμα τοποθετήθηκα, φέρετε ακέραια 
την ευθύνη κε πρόεδρε και λυπούμαι. 

Κουρουζίδης: Πραγματικά είχατε ωραίο πρόγραμμα γραμμένο αλλά σας 
λείπει η εφαρμογή του είτε δυσκολεύεστε είτε έχετε αδυναμίες είτε δεν βρίσκετε τα 
πράγματα όπως τα ονειρευόσασταν. Προσπαθείτε να δώσετε απαντήσεις εκτός 
θέματος. Αναφέρεστε στο παρελθόν και πραγματικά μήπως δεν νιώθετε ότι είστε 
Δήμαρχος αλλά νιώθετε ότι είστε ακόμη αντιπολίτευση; Αυτό είναι πρόβλημα γιατί 
αν εσείς συνεχίσετε να νοιώθετε έτσι κι εμείς θα νοιώθουμε ότι είμαστε εξουσία. 
Αναφερθήκατε στην Εγνατία οδό αλλά μήπως ξεχάσατε ποιόν τοπικό εργολάβο 
στηρίζατε με την ψήφο σας; Αυτά λοιπόν μην τα λέτε για τον Κουρουζίδη, που 
διαφωνούσε πάντοτε και πρέπει να πω στους συναδέλφους να διαφωνούν γιατί είναι 
καλό να υπάρχει δημοκρατία. Κάντε λοιπόν μία συγκεκριμένη πρόταση γιατί όπως 
και για τον ΧΥΤΑ τα σκουπίδια θα τα πληρώσουμε, θα λέμε πως όσο ήταν 
Δήμαρχος ο Σκουμπόπουλος τα χρυσοπληρώσαμε. Δεν σας βλέπω να ενεργείτε και 
είμαστε και αποκλεισμένοι όπως σας είχαμε αποκλείσει κι εμείς. Κάνετε το ίδιο 
λάθος που είχε γίνει στο παρελθόν. 

Γαβρίδης: Κε Πρόεδρε, κάθε φορά που ο Δήμαρχος θα αναφέρεται στο 
παρελθόν, με τον τρόπο που το κάνει, έτσι θα αντιδρώ. Αν δεν έχει επιχειρήματα για να 
μας πείσει γιατί δεν έχει κάνει τίποτε στον ενάμιση χρόνο, τότε να μην αναφέρεται στο 
παρελθόν γιατί εγώ προσωπικά δεν είμαι υποχρεωμένος να απολογούμαι ούτε για τον κ. 
Χασιώτη, ούτε για τον κ. Βλαζάκη που ήταν προηγούμενοι Δήμαρχοι και δεν μπορώ 
να θυμάμαι τι έγινε και τι όχι. Απ' ότι θυμάμαι όμως, όλα όσα αναφέρει είναι 
αναλήθειες κι επόμενο είναι να αντιδρούμε μ' αυτόν τον τρόπο. Ζητώ συγνώμη 
βέβαια αν καμιά φορά χαλάω την διαδικασία. Το αν έχει κάνει έργο ή όχι η 
προηγούμενη δημοτική ομάδα αυτό το βλέπει ο βεροιώτικος λαός κι ευτυχώς η 
Βέροια με την υποδομή που της άφησαν οι προηγούμενοι δήμαρχοι μπορεί να κάνει 
και χωρίς δήμαρχο για τέσσερα χρόνια. 

Καλαΐτζίδης: Να ενημερώσω το Σώμα και τους συναδέλφους ότι δεν έχει 
πάρει απόφαση το Νομ. Συμβούλιο για το θέμα αυτό αφού όπως συνήθως περιμένει την 
απόφαση του Δημ. Συμβουλίου. Προχθές που πήγα και πήρα την μελέτη 
περιβαλλοντικών επιπτώσεων ήταν ακόμη στο γραφείο του γραμματέα και αν δεν 



κάνω λάθος θα συζητηθεί στο Νομ. Συμβούλιο της Τετάρτης. Καλό λοιπόν είναι η 
όποια απόφαση μας να φτάσει μέχρι την Τετάρτη στο Νομ. Συμβούλιο ούτως ώστε να έχει 
μία πλήρη εικόνα της κατάστασης και της θέσης μας. 

Δήμαρχος: Δεν έχω καμία διάθεση κε Γαβρίδη ν' αναφέρομαι στο παρελθόν 
αλλά το κάνω κάθε φορά που κάποιος συνάδελφος σας, και ειδικά από τους παλιούς, με 
προκαλεί, θέλω να σας θυμίζω τις ημέρες και τα έργα σας, δέχομαι την κριτική σας, 
καλόπιστη ή κακόπιστη, χωρίς να αντιδρώ. Εσείς όσες φορές παίρνω τον λόγο 
προσπαθείτε να κάνετε διακοπές κάτι που σημαίνει ότι ή δεν αντέχετε τον διάλογο ή δεν 
σας αρέσουν αυτά που λέω. Το αν έχει η Βέροια Δήμαρχο ή όχι, το γνωρίζουν οι 
συμπολίτες. Το αν αυτός ο Δήμαρχος ξαναεκλεγεί σ' αυτή την πόλη πάλι αυτοί θα το 
αποφασίσουν με βάση το έργο που θα κάνει. Ένα χρόνο έχουμε στην εξουσία, θα 
μάθετε και τον Ιούνιο, στον δημόσιο απολογισμό μπροστά στους συμπολίτες, και όχι σε 
άδειες κερκίδες που κάνατε εσείς, ποιο είναι το έργο μας. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Μιχαηλίδης: Εκφράζω την ανησυχία μου σχετικά με τα χρονικά όρια που 

πρέπει να ακολουθεί η Υπηρεσία και η Επιτροπή για τις αποφάσεις αυτές και 
διευκρινιστικά ρωτώ το Δήμαρχο αν αυτό που είπε είναι το ίδιο μ' αυτό που είπα κι εγώ 
δηλ. να κάνουμε ένα έγγραφο που να λέμε ότι στο εξής δεν θέλουμε άλλες τέτοιες 
μονάδες στη συγκεκριμένη περιοχή. Αν είπατε κι εσείς αυτό, θα συμφωνήσω μαζί σας. 

Κουρουζίδης: Κύριε Δήμαρχε είπατε να υπενθυμίσουμε τον Νομάρχη. Δεν 
χρειάζεται να τον υπενθυμίσουμε αλλά να τον πιέσουμε γιατί η πολιτική πίεση ίσως 
δώσει λύση. Αν εμείς πιστεύουμε ότι η περιοχή έχει κορεστεί πρέπει να τους 
πιέσουμε. Αν όχι, τότε πρόκειται για άλλη θέση. 

Δήμαρχος: Απαντώντας στον κ. Μιχαηλίδη, είναι συγκεκριμένη η αρμοδιότητα 
που έχει το Δημ. Συμβούλιο όπως και το Νομαρχιακό. Κάθε φορά που θα υποβάλλεται 
μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων στο Νομ. Συμβούλιο, αυτό θα υποβάλλει έγγραφο 
στο Δημ. Συμβούλιο για να εκφράσει γνώμη, άρα δεν μπορεί συλλήβδην ο Δήμος να 
στείλει ένα έγγραφο στη Νομαρχία να μη στείλουν στο Δήμο άλλες μελέτες γιατί δεν 
πρόκειται να συμφωνήσουμε με την έγκριση τους. Άλλο πράγμα είναι να 
συμφωνήσουμε με τη μελέτη κι άλλο να πάρουμε μία πολιτική απόφαση και να 
πούμε ότι δεν θέλουμε άλλα λατομεία στην περιοχή της Μ. Σάντας ή Κουμαριάς ή 
Καστανιάς. Σήμερα δεν συζητάμε αυτό το θέμα αλλά εάν στο μέλλον έρθει τέτοιο 
θέμα είτε από εμάς είτε από εσάς σαν αντιπολίτευση, είτε από αίτημα κατοίκων του 
Δ.Δ. Μ. Σάντας ή Καστανιάς θα το συζητήσουμε. Οσο για την πίεση προς τη Νομ. 
Αυτοδιοίκηση, τα πρακτικά πηγαίνουν αυτούσια, μαγνητοφωνημένα, κι αν αυτά που 
λέχθηκαν απόψε δεν είναι πίεση προς τη Νομαρχία τότε τι άλλο θα μπορούσε να 
είναι; Να πάει ο Δήμαρχος στο Νομάρχη και να του πει να προχωρήσει στον καθορισμό 
της λατομικής ζώνης; Αυτά θα ακουστούν από τη συμπολίτευση και αντιπολίτευση, θα 
τα διαβάσει ο κ. Νομάρχης και ανάλογα θα κρίνει αν πρέπει να ασκήσει αυτή την 
αρμοδιότητα του ή όχι. 

Πουλασουχίδης: Επειδή με προηγούμενη απόφαση για ανάλογο θέμα 
καταλήξαμε, έστω και κατά πλειοψηφία, ότι όταν συζητάμε για μελέτη 
περιβαλλοντικών επιπτώσεων πρόκειται για τεχνικό θέμα διαφορετικό από το να 
δώσουμε την έγκριση ή όχι και επειδή στην επιτροπή ανάπτυξης συζητήθηκαν τα 
θέματα, στα οποία σημειωτέον ήμουν παρών αλλά δεν συμμετείχα, η επιτροπή 
αποφάσισε ομόφωνα και σήμερα κάποιος τους αδειάζει όλους και ανατρέπει όλο το 
σκηνικό και επειδή με απόφαση μας δώσαμε εντολή στον κ. Δήμαρχο, που οφείλει να 
εκτελεί τις αποφάσεις του Δημ. Συμβουλίου, να απευθυνθεί και να ζητήσει να 
καθορίσει τους λατομικούς χώρους και όχι να διαβιβάσει την απόφαση μας, για όλους 
αυτούς τους λόγους κε Πρόεδρε κι επειδή δεν θέλω να αισθάνομαι ότι ανάλογα με τα 
συμφέροντα ή με τις εκτιμήσεις κάποιου ή κάποιων θα πρέπει να ψηφίζω, απέχω από 
την ψηφοφορία. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου για αποδοχή της 
εισήγησης του Τ.Σ. Καστανιάς, έκφραση γνώμης κατά της χορήγησης οποιασδήποτε 



άδειας λειτουργίας λατομείου μαρμάρου στην ευρύτερη περιοχή του αγροκτήματος Μ. 
Σάντας Δ.Δ. Καστανιάς και υπέρ της αναγκαιότητας δημιουργίας λατομικών ζωνών στο 
Νομό μας; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 25 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. 
Δημούλα - Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου - Καραχατζή, θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα - Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, 
Χ. Ντόβας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Χ. Ουσουλτζόγλου - Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, 
Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Η. Σοφιανίδης, Γ. 
Ορφανίδης. 

Υπέρ   της   πρότασης   αυτής   ψήφισε   και   ο   δημαρχιακός   πάρεδρος   Π. 
Ποταμόπουλος. 

Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Α. Τσιάρας. 
Ο σύμβουλος Κ. Πουλασουχίδης δήλωσε ότι απέχει από την ψηφοφορία. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 13-5-2004 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Α. Γκαμπέση. 
2.- Το με αριθ. πρωτ. 206/1-5-2004 έγγραφο του Νομαρχιακού Συμβουλίου Ημαθίας. 
3.- Την με αριθ. 8/2004 απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου Καστανιάς. 
4.- Την από 20-5-2004 εισήγηση της επιτροπής Ανάπτυξης του Δ.Σ. 
5. Την πρόταση του Δημάρχου. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) καθώς και του Ν. 
2539/97. 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 

Α) Αποδέχεται την από 2-5-2004 εισήγηση του Τ.Σ. Καστανιάς και 
γνωμοδοτεί κατά της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε.) για 
εκμετάλλευση λατομείου μαρμάρου από τον Σαλήμ Αμπντέρ Καντέρ σε δημόσια 
δασική έκταση εμβαδού 20.128,50 τ.μ. στη θέση «Πακούρι» του αγροκτήματος Μ. 
Σάντας Δ.Δ. Καστανιάς Δήμου Βέροιας. 

Β) Εκφράζει τη θέση του κατά της χορήγησης οποιασδήποτε άδειας 
λειτουργίας λατομείου μαρμάρου στην ευρύτερη περιοχή του αγροκτήματος Μ. 
Σάντας Δ.Δ. Καστανιάς Δήμου Βέροιας. 

Γ) Ζητάει από το Νομαρχιακό Συμβούλιο να κινήσει τη διαδικασία 
καθορισμού λατομικών ζωνών στο Νομό Ημαθίας, για την προστασία του φυσικού 
περιβάλλοντος από τη δημιουργία λατομικών χώρων σε ήδη βεβαρημένες ή 
ιδιαίτερου φυσικού κάλλους περιοχές. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  402 / 2004 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 



 Γ. Τροχόπουλος Α. Τσιάρας 
ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 

 Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
     
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  26-5-2004 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


